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Abstract:

Put economic globalization Algeria in front of challenges that require
face-effective ways, because of its inherent technological advances
and open markets and trade liberalization and to economic, financial
and reforms management to protect its economy and minimize the
negative effects of globalization and to increase the competitiveness
of their products and to support growth in the economic, industrial and
tourism sectors, banks ,Algeria has to take action, including the
enactment of laws for investment .

Key words: investment climate, international indicators, the
Investment Law, Investment constraints

Résumé: mettre la mondialisation économique Algérie aux défis qui
nécessitent face a des moyens efficaces, en raison de ses avancees
technologiques inhérentes et les marchés ouverts et la libéralisation du
commerce et a la gestion économique, financiére et des réformes pour
protéger son economie et de minimiser les effets négatifs de la
mondialisation et d'accroitre la compétitivité de leurs produits et de
soutenir la croissance dans les domaines économique, les secteurs
industriels et du tourisme, des banqgues et de I'Algérie a pris Y compris
la promulgation de lois sur I'investissement a partir de la Loi sur
I'investissement .

Mots-clés: Climat d'investissement, Indicateurs internationaux, Droit
de l'investissement, Contraintes d'investissement
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